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Urząd Miejski w Szczawnie - Zdroju

SEKRETARIAT
Dzień dobry.

Prryjęto 2 0. 05. 2022
proszę o procedowanie poniżej petycji.
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Urząd Miejski w Szczawnie - Zdroju

SEKRETARIAT
Dnia 19.05.2022r.

Przyjęto 2 0. 05. 2022
Michał Broda

liczba załącznikówliczba egzemplarzy
ul. B. Prusa 19,58-310 Szczawno-Zdrój

podpisl. dz.

+48 885-441-056, michalbroda^op.pl

FB Michał Broda #KonkretnyRadny

Marek Fedoruk

Burmistrz Szczawna-Zdroju

Petycja

podstawa prawna: Ustawa z dnia 11 lipca 2014r o petycjach /Dz.U. z 2018r, poz. 870/

Zwracam się z prośbą do Burmistrza Szczawna-Zdroju Marka Fedoruk i jego zastępcy Marka 
Ćmikiewicza o przyspieszenie prac dotyczących budowy drogi i pełnej infrastruktury drogowej dla 
końca ulicy Górnej w Szczawnie-Zdroju, której właścicielem i zarządcą jest Gmina.

Proszę o wskazanie terminu realizacji ostatecznej nawierzchni, która poprawi estetykę tego 
miejsca, pozwoli mieszkańcom żyć w komfortowych warunkach, które dzisiaj są niemożliwe ze 
względu na panujące wszędzie błoto albo kurz. Obecne warunki na "drodze" niszczą samochody, 
budynki i części garderoby, ale także wielokrotnie stwarzają zagrożenie dla naszych dzieci i osób 
starszych przemieszczających się do wybudowanych wokół drogi domów. Obecny stan drogi ma też 
negatywny wpływ na estetykę pozostałej części ulicy i miasta, na której jest już nawierzchnia 
asfaltowa/granitowa powodując jej zabrudzenia, tworząc śliską warstwę szlamu, która spływa z części 
niezagospodarowanej podczas opadów atmosferycznych.

Proszę o pomoc i zauważenie tej części miasta jako istotnej dla mieszkańców ją 
zamieszkujących, ich gości oraz sąsiednich ulic. W tych warunkach mieszkańcy żyją już kilka lat i nie 
wyobrażam sobie kolejnych kilku ze względu na stan drogi.

Proszę o pilną budowę nawierzchni zwłaszcza, że obserwuje liczne remonty w innych 
częściach miasta nawet takich, które mają dobrą nawierzchnię, a mieszkańcy końcówki ul. Górnej 
chociażby o takiej, która jest zrywana i zastępowana nową mogą tylko pomarzyć.

Panie Burmistrzu proszę o ostateczne pozytywne załatwienie sprawy.
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Oświadczam, że wyrażam zgodę na ujawnienie na stronie internetowej danych osobowych podmiotu 
wnoszącego petycję.
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